
Protokół nr LXXX 

Rady Miejskiej w Mogielnicy 

w dniu 28 września 2023 r. 

 

Obrady rozpoczęto 28 września 2023 o godz. 08:00, a zakończono o godz. 08:27 tego samego 

dnia. Obradom przewodniczył Grzegorz Michalski. W posiedzeniu wzięło udział 12 

członków. 

1. Otwarcie. Stwierdzenie kworum. 

 

   Przewodniczący Grzegorz Michalski : Dzień dobry, witam Państwa bardzo serdecznie. 

Witam na LXXX sesji Rady Miejskiej w Mogielnicy w dniu 28 września godzina 8.00. 

Witam pana Burmistrza Sławomira Chmielewskiego, witam Szanownych Radnych, witam 

Kierownika Biura Rady oraz wszystkich mieszkańców, pracowników urzędu, którzy nas 

mogą oglądać zdalnie. 

Następnie odczytał wniosek burmistrza o zwołanie sesji nadzwyczajnej, porządek obrad oraz 

poprosił o potwierdzenie kworum. 

 

2. Powołanie Sekretarza obrad. 

 

   Przewodniczący Grzegorz Michalski: Na sekretarza chciałbym zgłosić Radnego Adama 

Jagiellońskiego. Czy Radny wyraża zgodę? Widzę, że Radny wyraża zgodę. Czy są jakieś 

inne kandydatury? Nie widzę. Bardzo proszę tutaj Kierownika Biura Rady o wprowadzenie 

danych i uruchomienie głosowania na powołanie sekretarza obrad na którego zgłoszono 

kandydaturę radnego Adama Jagiellońskiego za jego zgodą. 

 

Głosowano w sprawie: 

powołania Sekretarza obrad. Zgłoszono kandydaturę radnego Adama Jagielińskiego za jego 

zgodą. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Irena Bogdan, Halina Budzik, Adam Jagieliński, Stanisław Kępka, Edward Kieszek, 

Agnieszka Malinowska, Wiesław Małek, Jerzy Marczak, Grzegorz Michalski, Piotr Nejman, 

Piotr Radecki , Bogdan Sawicki  

NIEOBECNI (3) 

Sławomir Baran, Jan Marciniak, Włodzimierz Wasiak 

 

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2023 r. 

 

Przewodniczący Grzegorz Michalski odczytał projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

   Burmistrz Sławomir Chmielewski : Wysoka Rado, Szanowni Państwo kilka słów 



wyjaśnienia do tej uchwały. Zacznę może od samego końca. Zakup belownicy, to jest 

urządzenie do zgniatania kartonów. Zakład Gospodarki Komunalnej na punkcie 

przyjmowania selektywnych odpadów zbiera to co jest zebrane np. w trakcie omiatania, 

opróżniania koszy itd. z Targowicy. Tam jest mnóstwo kartonów. Te kartony były wrzucane 

do kontenera, który znajduje się na terenie Zakładu Gospodarki Komunalnej. Jak ten kontener 

się zapełni, to Zakład Gospodarki Komunalnej zgodnie z umową wzywał firmę Eneris do 

odebrania tych odpadów. Te odpady, jeżeli wrzucimy tam kartony to wyobrażacie sobie, że ta 

objętość jest spora, natomiast ciężko to ubić. Więc taki kontener średnio miał około 4 tony. W 

tej chwili przy zakupie tej belownicy, belownicy dobrze nie przekręciłem, belownicy będzie 

zgniatane, będą zgniatane te kartony i wrzucane do tego kontenera. Co po pierwsze, poprawi 

nam wskaźniki, bo ilość odbieranych kartonów będzie większa, a jednocześnie objętość w 

tym kontenerze będzie mniejsza, więc będzie można więcej wrzucić, czyli firma Eneris 

rzadziej przyjedzie na teren Zakładu Gospodarki Komunalnej, żeby odebrać ten kontener. 

Oczywiście z tego kontenera płaci się za tonę, ale do tego się dolicza koszty dojazdu, więc w 

ten sposób Zakład Gospodarki Komunalnej będzie oszczędzał, rzadziej będą przejeżdżać po 

kontener. Kontener będzie cięższy i z tego powodu doszliśmy do wniosku, że jest to dobre 

rozwiązanie i pozwoliłem sobie przedstawić Państwu w projekcie uchwały. To jest ze 

środków z oszczędności za zbiórkę odpadów. Nie jest to bezpośrednio z budżetu tylko z 

środków, które dzięki dobrej pracy referatu gospodarki odpadami udało się zaoszczędzić w 

ubiegłym roku. Kolejna pozycja to jest ogrodzenie działki gminnej w Mogielnicy. to jest ten 

skwerek na ulicy Dziarnowskiej. Ulica Dziarnowska została przebudowana. Ten skwerek był 

odbierany i to ogrodzenie było budowane jak ja jeszcze chodziłem do liceum, czyli lata 70. 

Pamiętam, bo akurat dziwnym trafem jakoś tam trafiłem i pamiętam, jak naczelnicy i 

sekretarze, i rzemieślnicy, bo to sfinansowali ten skwerek rzemieślnicy w Mogilnicy. Był 

otwierany i to ogrodzenie do tej pory nigdy nie było wymieniane. Było kiedyś odmalowane za 

mojej kadencji, natomiast jest starym ogrodzeniem i ciągle tutaj były dyskusje. Panie 

Burmistrzu, ładna droga, wszystko okej, ale ten skwerek to teraz nie pasuje. Więc pozwoliłem 

sobie wycenić to ogrodzenie i przedstawić Państwu do akceptacji w projekcie uchwały. 

Rozbudowa instalacji fotowoltaicznej na zapleczu klubu KS Mogielanka. Budynek klubu KS 

Mogielanka jest naszym budynkiem. Tam została zamontowana instalacja z tego co pamiętam 

około 7 kW. No i jak to dobrze bywa. Oprócz energii elektrycznej, która jest pobierana do 

bojlerów, w których myją się zawodnicy po meczu, również włączane jest ogrzewanie. 

Pomieszczenia są, jest ich tam sporo i to ogrzewanie zostało przebudowane na ogrzewanie 

elektryczne. Ta moc, która jest zainstalowana, obecnie nie pokrywa w 100% zapotrzebowania 

na energię tak, żeby to się zbilansowało, żeby tylko zostały same opłaty stałe, więc po 

doinstalowaniu tych paneli powinno to się zbilansować, tak określił to projektant był, obejrzał 

i mówił, że przy rozbudowie tej instalacji do około 20 kW powinno nam to pokryć. W 

związku z tym spadną nam koszty, bo za energię elektryczną tego obiektu, mówię jest to 

obiekt gminy Mogielnica, a nie klubu KS Mogielanka, zresztą tak samo jak i boisko 

zbilansuje nam się. Poza tym jest problem taki, pod koniec roku wyskakują nam 

niespodzianki, takie jak w ubiegłym roku, nie wiem, czy pamiętacie i jeżeli gmina nie 

zainwestuje określonych środków, które powstały w wyniku oszczędności energii 

elektrycznej na źródła odnawialne. Pamiętacie w ubiegłym roku kupowaliśmy dwie albo trzy 

lampy takie dość szybko i rozliczyliśmy Gracjanów no to będziemy musieli zwrócić te środki. 

Co rząd wymyśli i co się pojawi to jest tak wielką zagadką jak to jaka jutro będzie pogoda, 

więc nie jesteśmy w stanie przewidzieć. Będziemy mieli zadanie ekologiczne, także 

niewykluczone, że te panele fotowoltaiczne pozwolą nam rozliczyć się. A czy takie będzie 

wystąpienie rządu to tak jak powiedziałem nie mam zielonego pojęcia. I ostatnia sprawa z 

takich ważniejszych przedstawionych tutaj w projekcie to jest zwiększenie środków na 

przebudowę drogi w Miechowicach. Z czego to wynika? Najniższa oferta przekroczyła 



wartość kosztorysową i powiat zwrócił się do nas o uzupełnienie środków o kwotę 179000,00. 

No jest końcówka roku, więc ceny rosną i trzeba sobie z tego zdawać sprawę, więc ponieważ 

mamy środki, więc je uzupełniamy. W pozycji pierwszej macie informację o tym, że zostało 

sprzedane składowisko odpadów, więc te środki tutaj zostaną od razu rozdysponowane. I to 

najważniejsze sprawy, które są w tej uchwale, myślę takie najbardziej może jasne, więc 

wyjaśniłem. 

 

   Radna Agnieszka Malinowska: Tylko zapytać o 130000,00 dla Miejsku Gminnego Środka 

Kultury i Biblioteki Samorządowej na co jest przeznaczone? 

 

   Burmistrz Sławomir Chmielewski:  Jest przeznaczone na bieżąco utrzymanie, czyli na 

płace. Po prostu budżet ze względu na koszty jakie ponosi Zakład Gospodarki Komunalnej, 

znaczy jakie ponosi Miejsko-Gminne Ośrodki Kultury w tej chwili się nie zbilansowały i 

musimy dołożyć im do utrzymania. 

   Radny Edward Kieszek: O Jezu, ja w sprawie tej drogi, czyli do tych środków na 

Michowice tylko my dokładamy powiat nie dokłada nic?  

 

  Burmistrz Sławomir Chmielewski : Powiat dokłada w proporcji 65 na 35 procent, tak jak 

było to w pierwotnej, czyli powiat proporcjonalnie, czyli 35 procent do kwoty brakującej 

dołoży. 

 

Głosowano w sprawie: 

podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2023 r. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Irena Bogdan, Halina Budzik, Adam Jagieliński, Stanisław Kępka, Edward Kieszek, 

Agnieszka Malinowska, Wiesław Małek, Jerzy Marczak, Grzegorz Michalski, Piotr Nejman, 

Piotr Radecki , Bogdan Sawicki  

NIEOBECNI (3) 

Sławomir Baran, Jan Marciniak, Włodzimierz Wasiak 

  

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr LXXIX/412/2023 Rady Miejskiej w 

Mogielnicy z dnia 1 września 2023 roku w sprawie udzielenia pomocy finansowej na rzecz 

Powiatu Grójeckiego  

 

Przewodniczący Grzegorz Michalski odczytał projekt uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

podjęcia uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr LXXIX/412/2023 Rady Miejskiej w 

Mogielnicy z dnia 1 września 2023 roku w sprawie udzielenia pomocy finansowej na rzecz 

Powiatu Grójeckiego .  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 



 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Irena Bogdan, Halina Budzik, Adam Jagieliński, Stanisław Kępka, Edward Kieszek, 

Agnieszka Malinowska, Wiesław Małek, Jerzy Marczak, Grzegorz Michalski, Piotr Nejman, 

Piotr Radecki , Bogdan Sawicki  

NIEOBECNI (3) 

Sławomir Baran, Jan Marciniak, Włodzimierz Wasiak 

 

5. Sprawy bieżące, interpelacje radnych. 

 

Nie zgłoszono. 

 

6. Sprawy mieszkańców. 

 

   Radny Jerzy Marczak : Panie Burmistrzu jest tak sprawa, chodzi o oświetlenie tego 

skrzyżowania w Kozietułach prawda. Ja myślę, żeby zwiększyć jakąś moc tych żarówek. Jest 

tak ciemno, jadąc zresztą każdy z Panów tam jeździ to wie o co chodzi. Jak się jedzie nie 

widać ani przejścia, ani człowieka, wzmocnić co najmniej w tych trzech lampach żarówki, 

żeby było większej mocy. To chyba jest wykonalne, prawda? I jeszcze, poza tym można 

podwyższyć na czubek słupa i nałożyć na to przejście, żeby było widoczne, bo w tej chwili, 

żeby ktoś tak stanął z boku i popatrzył . To jest skrzyżowanie 728. 

   Przewodniczący Grzegorz Michalski : No właśnie, no to będzie droga wojewódzka, więc 

będziemy musieli wystąpić z pismem do zarządu.- To jest ich droga, ich oświetlenie, więc 

technicznie rzecz biorąc my będziemy musieli im przekazać taką informację, taki wniosek, 

żeby po prostu podjęli działania. Choć zakładam, że skoro jest to droga wojewódzka to 

wymogi prawne, normowe dotyczące oświetlenia drogi publicznej zostały spełnione. 

Natomiast technicznie rzecz biorąc no możemy wysłać pismo, bo może faktycznie żarówka 

się wypala, już straciła swoją moc i okaże się, że oni po prostu te żarówki wymienią. 

 

   Radny Jerzy Marczak: Ponieważ tak na żółto świecą, jedna tylko lampa co jaśniej świeci. A 

tak to jest naprawdę ciemno, a w tej chwili to wracają z pola ci Ukraińcy. Tam ludzie do 

sklepu, prawda, bo po skończeniu pracy idą na zakupy, prawda, do sklepu. I godzina 19.00-

20.00 to rzeczywiście tam nic nie widać jest. Proszę o załatwienie tej sprawy. Dziękuję z 

góry. 

 

7. Zakończenie obrad. 

 

   Przewodniczący Grzegorz Michalski : Dziękuję Szanowni Państwo w takim razie za udział. 

Zamykam LXXX sesję Rady Miejskiej w Mogielnicy, 

sesję nadzwyczajną. Życzę miłego dnia. Wszystkiego dobrego. Pozdrawiam. 

 

 Na tym protokół zakończono. 

Protokołował     Sekretarz obrad  Przewodniczący obrad  

Grzegorz Frasoński  Adam Jagieliński  Grzegorz Michalski 


